
  
    

Notulen van de vergadering van 9 juli 2024  

Aanwezig: 
Ann 
Marianne 
Hugo 
Hans 
Petra van Doorn 
Leonie Haddeman 
Marleen van Opzeeland 
Michael Ardewijn 

 
 
 

Afwezig met bericht:  
 

1. Ann opent de vergadering  
Hugo heeft via de mail contact gehad met Ernst en laat ons weten hoe 
zijn situatie thans is. 
 

2. -   parkeerdrukte Egholm: er zijn door de gemeente diverse testen   
    gedaan en de resultaten leiden niet tot het nemen van maatregelen; 
    in het verlengde hiervan vertelt Ann dat al lange tijd een auto  
    geparkeerd staat in de Lindholm; de 90 dagen-regeling na het  
    plaatsen van een sticker op de ruit, is opgeschort en voor handhaving  
    heeft zo’n situatie geen prioriteit 
 
- Muurschildering: er zijn drie muren/objecten gekozen voor de 

muurschildering street art fleurt op; helaas niet het talud bij de halte 
van de Zuidtangend in Bornholm maar Frank Put (senior adviseur 
cultuur) heeft beloofd dat de gemeente in 2025 zeker met deze 
locatie aan de slag gaat 
 

- Speelplek Rosenholm: omwonenden zijn op de hoogte gebracht dat 
deze plek wordt verwijderd maar de gemeente heeft geen een reactie 
hierop ontvangen; speelplek wordt verwijderd! 
 

- Vanavond is er een bewonersavond voor de bewoners van de 
Bandholm en Alholm; Ann zal aanwezig zijn. 



  
    

Na de bezwaartermijn zal rond 1 september 2024 een definitief 
ontwerp zijn waarna gestart zal worden met de werkzaamheden in de 
eerste helft van 2025 
 

- Het fietspad door het tunneltje bij de Musholm wordt waterdicht en 
schoongemaakt ; planning is in week 44 
 

- Brengparkje Lindholm: wijkraad had voor deze vergadering de 
raadsleden uitgenodigd maar er was maar een reactie 
Dus geen raadsleden aanwezig deze vergadering. 
Het verzoek ligt nu bij de Raad van State en tijdens die tijd heeft de 
gemeente beloofd niets te verplaatsen. 
Hugo heeft een WOO verzoek gedaan. 
Deze ligt nu bij het college dat bij dit proces betrokken is. 
Er staat nu een papierbak die is dichtgetimmerd; een bak is te weinig 
dus Ann gaat hierachter aan. 
 

3. Hans was aanwezig bij het laatste afstemmingsoverleg: 
De verlichting en de vloer van het winkelcentrum worden aangepakt en 
opgefrist.; de leegstaande winkel van Domino’s is schoongemaakt 
vanwege schimmel maar omdat er nog geen stroomaansluiting mogelijk 
is , zal deze ruimte nog niet in gebruik worden genomen. 
Er wordt wel huur betaald al die tijd. 
 

4. De vergadering wordt afgesloten rond 17.00 uur. 
 

Volgende vergadering : dinsdag 3 september 2024 om 19:30 uur in de hobby 
ruimte. 

Vergaderingen in 2024:  8/10 – 5/11 – 3/12 
 

Actiepunten: 

   
   
   
   

 


